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خبر

مدیرکل راهداری همدان خبر داد؛
توزیع حدود 13 هزار لاستیک 

ویژه ناوگان باری استان

و  راهداری  مدیــرکل  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
حمل ونقل جاده ای اســتان همدان از توزیع 12 هزار 
و 984 حلقه لاستیک ویژه ناوگان باری فعال استان 

خبر داد.
به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی اداره کل 
راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان همــدان، مصطفی 
پناهنده در گفت وگویی با اشاره به اینکه مدیریت در توزیع 
لاستیک با توجه به مشکلات موجود، نیازمند تعامل و دقت 
نظر اســت، اظهار کرد: 13 هــزار و 500 ناوگان باری فعال 
در اســتان وجود دارد که طبق برنامه کشوری مقرر شده با 
در نظر گرفتن اولویت و ضوابط اعلام شــده لاستیک ناوگان 

تأمین شود.
وی با اشاره به اینکه ممکن است اعتراضاتی در خصوص 
توزیع لاســتیک وجود داشته باشــد، تصریح کرد: توجه به 
بخش مسافری از اهمیت خاصی برخوردار است و انجمن ها 

باید دقت کافی را در این زمینه داشته باشند.
پناهنده با تأکیــد بر اینکه در شهرســتان ها تعادل در 
توزیع باید رعایت شــود، افزود: در این راســتا برای رعایت 

عدالت، دقت نظر کافی ضروری و لازم است.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان همدان 
ادامه داد: با توجه به دوره پنج ماهه توزیع، در اوائل به علت 
عدم اشــراف بر موارد، ضعف وجود داشــت که با درایت و 
توزیع ســامانه ای در حال حاضر با تعامل مناســب سازمان 
صنعت، معدن و تجــارت و اداره کل راهداری و حمل ونقل 

جاده ای هیچ مورد ضعفی وجود ندارد.
وی با اشــاره به اینکه توزیع روزانه لاســتیک بر اساس 
سهمیه کشــوری مشخص شده و در اســتان نیز مدیریت 
می شــود، خاطرنشــان کرد: در هر کار جمعی حدود ســه 
درصــد نارضایتی وجود دارد و ما بــا افتخار اعلام می کنیم 
درصد نارضایتی در امر لاســتیک توزیع شــده بسیار اندک 

است.
پناهنده اذعان کرد: ســامانه توزیع لاســتیک به شکل 
الکترونیکی اســت و بر اســاس میزان پیمایش و شــماره 
هوشــمند ناوگان، نوبت دهی به شــکل سیســتمی انجام 

می شود.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان همدان 
ابراز کرد: مرحله دوم توزیع لاســتیک آغازشــده و با توجه 
به اهمیت بخش مســافر، ثبت نام 260 راننده برای تحویل 

لاستیک مرحله دوم نیز انجام خواهد شد.

خبــر

بیش از 26 میلیارد تومان از اعتبارات 
طرح های نوسازی مدارس لرستان 

گرفته شد

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل نوسازی مدارس 
لرســتان گفت: از 30 میلیارد و 260 میلیون تومان 
اعتبار مصوب برای طرح های اســتان لرســتان 26 

میلیارد و 322 میلیون تومان آن دریافت شد.
محمد چگنی در شــورای برنامه ریزی و توسعه لرستان 
که در سالن جلسات استانداری برگزار شد، اظهار کرد: برای 
طرح تخریب و بازســازی مدارس، 9 میلیارد و 500 میلیون 
تومان اعتبار مصوب شده بود که 100 درصد تخصیص پیدا 

کرد.
وی با اشــاره به اینکــه اعتبار طــرح تکمیل طرح های 
نیمه تمام با کمک خیران پنج میلیارد و 631 میلیون تومان 
بوده اســت، افزود: 82.2 درصد یعنــی چهار میلیارد و 631 

میلیون تومان از این رقم تخصیص پیدا کرد.
مدیرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس لرستان با 
بیان اینکه برای استاندارد ســازی سیســتم های گرمایشی 
مــدارس پنج میلیــارد و 539 میلیــون و700 هزار تومان 
برای اســتان لرستان مصوب شده بود که همه آن تخصیص 
پیدا کرده اســت، ابراز کرد:900 میلیون تومان برای تکمیل 
فضاهای ورزشــی مصوب شــده که در حال پیگیری برای 
افزایش این عدد هســتیم تا تعداد مدارس بیشتر شود ودر 

شرف گرفتن تخصیص این اعتبار هستیم.
وی با اشــاره به اینکه برای تکمیل پروژه های آموزشــی 
ملی و اســتانی 6 میلیارد و 649 میلیون تومان مصوب شده 
که تخصیص 100 درصدی گرفته شده است، ادامه داد: برای 
خرید تجهیزات برای مدارس مناطق محروم استان نیز 894 
میلیون تومان مصوب شــده که در حــال گرفتن تخصیص 

آن هستیم.
چگنــی اذعان کــرد: درمجموع از 30 میلیــارد و 260 
میلیون تومــان اعتبار مصوب برای طرح های اســتان، 26 
میلیارد و 322 میلیــون تومان آن یعنی معادل 87 درصد، 

گرفته شده است.
چگنی با بیان اینکه ســه میلیــارد و300 میلیون تومان 
تخصیص قیر بــرای مدارس گرفته شــده که در دو بخش 
ایزوگام و آسفالت محوطه مدارس هزینه خواهد شد، گفت: 
قرار داد آن بســته شــده که فردا برنــده مناقصه این طرح 

مشخص می شود.
مدیرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس لرســتان 
خاطرنشان کرد: اعتبارات امسال تا این لحظه نسبت به سال 

گذشته 2.7 درصد رشد داشته است.

خبــر نشست صمیمی استاندار کرمانشاه با دانشجویان:

دانشگاه در توسعه استان مداخله گر باشد
اقدامات زلزله کرمانشاه الگوی ملی شد

اســتاندار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
مطالبات  اینکــه  بیــان  با  کرمانشــاه 
دانشــجویان از جنس نشاط، امیدواری و 
دانشجویان  مطالبات  گفت:  است،  توسعه 

از ابتدا در راستای منافع ملی بوده است.
هوشــنگ بازوند در مراسم ویژه روز دانشجو 
در دانشگاه صنعتی کرمانشــاه، این دانشگاه را 
نماد صنعتی شــدن استان دانســت و تصریح 
کرد: انتظار مــی رود دانشــگاه صنعتی هزینه 
توســعه اســتان را کاهش دهد به این معنا که 

مداخله گری کند.
وی یکــی از دلایل عقب ماندگی  اســتان را 
ناهماهنگی بین دانشگاه ها و مدیران اجرایی در 
مســیر توسعه دانست و با اشــاره به زلزله سال 
گذشته، عنوان کرد: دانشگاه صنعتی کرمانشاه 
می توانــد آغازگر کار ویرایــش پنجم آئین نامه 
علمــی 2800 زلزله باشــد چراکه ویرایش آن، 
مانع بروز حادثه ای مانند تخریب بیمارســتان 

اسلام آباد در زلزله می شود. 
     نرخ بیکاری را کاهش دادیم

استاندار کرمانشــاه با اشاره به طرح مسئله 
بیکاری استان از سوی دانشــجویان نیز اظهار 
کرد: در آغاز مسؤولیتم در استان تعداد بیکاران 
153 هزار و 241 نفر بودند که اشتغال زایی این 
رقم نزدیک به 30 هــزار میلیارد تومان اعتبار 
نیاز دارد. شــغل با ســخنرانی ایجاد نمی شود 

اگرچه شاید با سخنرانی شغل از بین برود.
بازوند با اشاره به داشتن برنامه برای مبارزه 
با بیکاری در کرمانشــاه، افزود: با سند اشتغالی 
که در اســتان تهیه شد از رشــد نرخ بیکاری 
21/6 در طول یک  ســال جلوگیری و در فصل 
بهار و تابســتان امســال نرخ بیکاری به ترتیب 
17/6 و 16/4 شــد و این نشان می دهد که در 

برنامه ها مثبت عمل شده است. 
وی ادامه داد: نرخ مشارکت اقتصادی در نیمه 
دوم سال 96، 38 درصد بوده و امروز به حدود 43 
درصد رسیده که این نشان دهنده افزایش میل و 

امید مردم به کارهای اقتصادی است.
بازوند اولویت نخســت در استان کرمانشاه را 
موضوع معیشت و اقتصاد مردم عنوان کرد و گفت: 
اگر به مشکلات اقتصادی مردم توجه نشود حتماً 
شاخص ها در مسائل فرهنگی، اجتماعی و گاهی 

سیاسی مردم دچار خدشه می شود. 
     205 میلیون یورو سرمایه گذاری 

خارجی داریم 
اســتاندا کرمانشــاه بــا اشــاره بــه نــرخ 
ســرمایه گذاری ها در استان، اظهار کرد: باوجود 
تنش های زلزله، شــاهد تمایل ســرمایه گذاری 
خارجی در استان بوده ایم که ثبت سرمایه گذاری 

43 میلیون یورویی و 162 میلیون یوروی دیگر 
نیز در حال نهایی شدن است.

وی همچنین با بیان اینکه در هشــت ماهه 
گذشــته در زمینــه گرفتن منابــع از صندوق 
توسعه ملی کاری فوق العاده صورت گرفته است، 
تصریح کرد: تاکنون حــدود 606 میلیون دلار 
برای صنایع تعطیل شــده گرفته شده که اقدام 

برزگی به شمار می آید.
     مردم امیدوار شده اند

بازونــد در ادامــه ارائه گــزارش عملکرد 
یک ســاله خــود در اســتان، تعداد قــرارداد 
زمین های واگذارشــده به ســرمایه گذاران را 
40 مورد عنوان کرد و گفت: در هشــت ماهه 
ســال 97 این تعداد به 182 مورد قرارداد و 
مســاحت این اراضی نیز از 21 هکتار به 72 
هکتار رسیده اســت که این نشــان از افزایش 
مشــارکت مردم در فعالیت هــای اقتصادی و 

اقدام برای کاهش نرخ بیکاری دارد. 
وی به رشد 54 درصدی صادرات غیر نفتی 
استان برخلاف مشکلات موجود اشاره و اذعان 
کرد: تمامی این شــاخص ها نشــان می دهد در 
استان کرمانشاه یک حرکت اقتصادی آغازشده 
که نیازمند کمک همه مردم به ویژه دانشگاه ها 

و دانشجویان است. 
بازوند با بیان اینکه در طول یک سال گذشته 
73 واحــد راکدی که پنج ســال و نیم تعطیل 
بودنــد احیا شــدند، ادامــه داد: در این مدت 
نزدیک به 916 شــغل نیز در این واحدها ایجاد 
شــد که قابل راستی آزمایی است و این نشان از 

ایجاد امید در موضوع اشتغال دارد.
     در کرمانشاه باید کار ارزش تلقی 

شود
استاندار کرمانشاه با تأکید بر اینکه باید موانع بر 
سر راه سرمایه برداشته شود تا در جایگاه خود قرار 

گیرد، اظهار کرد: بسیاری از موانع سرمایه گذاری 
در اســتان به مباحث نرم افزاری بازمی گردد؛ در 
کرمانشــاه باید کار به عنوان ارزش تلقی شــده و 
این فرهنگ نهادینه شود چراکه کار عنصر اصلی 

توسعه محسوب می شود.
بازوند بــا بیان اینکه امــروز در یک جنگ 
روانی و اقتصادی قرار داریم، خاطر نشــان کرد: 
همــان طور که در جنگ هشت ســاله، موضوع 
دفاع به فرهنگ عمومی مردم تبدیل شد امروز 
نیــز کار و تــلاش را باید بــه فرهنگ و ارزش 

عمومی تبدیل کنیم.
     رئیس جمهور گفت خیلی حوصله 

داری
وی در ادامه در ارائه گزارشــی از روند اقدامات 
استان در زلزله، عنوان کرد: در زلزله آبان ماه سال 
گذشته برای نخستین بار بود که یک بحران ملی 
به مدیریت استانی سپرده شــد و در این رویداد 
44 بار به صورت مســتقیم پاسخگوی مردم بودم 
که کار راحتی نیست چنانکه رئیس جمهور گفتند 
استاندار کرمانشــاه خیلی حوصله دارد که حرف 

همه را گوش می دهد. 
استاندار کرمانشــاه افزود: گفت وگو با مردم 
و پاســخگویی به آن ها با وجــود کمبودها باید 
الگــوی همه باشــد و مــا ســعی کرده ایم که 

پاسخگوی امور به مردم باشیم.
وی در ادامه با مقایســه زلزله غرب اســتان 
کرمانشــاه با زلزله رودبــار، ورزقان و بم، اذعان 
کرد: در زلزله آبان ســال گذشته بنا بر فرمایش 
رهبری و رئیس جمهــور یک رکورد در امداد و 
نجات به ثبت رسید، به خصوص در زلزله 4 آذر 
برخــلاف بزرگی اتفاقی نیفتاد که اهمیت نحوه 

مدیریت در این مسئله را نشان می دهد.
     زلزله کرمانشاه الگوی ملی شد

استاندار کرمانشاه یکی از مواهب زلزله سال 

گذشته غرب استان را پدیدار شدن یک اجماع 
بزرگ در بیــن هم وطنان عنوان و تصریح کرد: 
زلزله کرمانشــاه منشأ انسجام ملی شد و نشان 
می دهد اگر در مشــکلات اجماع داشته باشیم 

قطعاً به همه چیز غلبه پیدا می کنیم.
بازونــد با ارائه آخرین آمار ساخت وســاز در 
مناطق زلزله به دانشجویان، افزود: در این زلزله 
104 هزار واحد آســیب دید که ساخت آن کار 
بســیار سختی بود، اما تا امروز بیش از 75 هزار 
واحد مســکونی ساخته شده اســت که سرعت 

بسیارخوبی را در ساخت وساز ثبت کرد.
وی یکی از اقدامــات بی نظیر در زلزله آبان 
سال گذشته کرمانشاه را تزریق اعتبار از سوی 
دولت به فاصله 72 ســاعت پس از وقوع زلزله 
عنــوان و ابراز کرد: این زلزله 20 ثانیه ای هفت 
هزار میلیارد تومان خسارت به بار آورد که برای 
ساخت و بازگشت به حالت اولیه نزدیک به 12 

هزار میلیارد سرمایه گذاری نیاز است.
اســتاندار کرمانشــاه با بیان اینکه زلزله بر 
اســاس تأکید رهبری معظم برای کرمانشاه به 
یک فرصت تبدیل شــده، اظهار کرد: در سرپل 
ذهاب صدور پروانه ساخت از 6 هزار و 700 به 
10 هزار و 400 رسیده و سه هزار و 650 واحد 
بیشتر نسبت به قبل از زلزله در این شهر خانه 

ساخته می شود.
     گلایه ای از منتقدان ندارم 

بازونــد با بیــان اینکــه در طــول دوران 
مســؤولیتش در استان بیشتر از دیگر مسؤولان 
انتقــاد به خود دیده، افزود: از انتقاد اســتقبال 
کرده و گلایه ای از منتقدان ندارم چراکه انتقاد 
سازنده مدیران را وادار به کار و پیگیری می کند 
و موجب برجســته شدن مشــکلات و نواقص 
می شود، اما مرز توهین و انتقاد همواره متفاوت 

بوده است. 
اســتاندار کرمانشاه در پاسخ به دغدغه یکی 
از نمایندگان دانشجویان در مورد امنیتی شدن 
فضای دانشــگاه ها نیز، تصریح کرد: سیاست ما 
به هیچ وجه امنیتی کردن دانشــگاه ها نیســت 
چراکه در فضای امنیتی، نشاط و امیدواری در 

محیط های دانشجویی سرکوب می شود.
     دو شــهر اســتان گردشــگری 

می شوند 
وی در پایــان با بیان اینکه خدمات می تواند 
محور توسعه کرمانشــاه قرار گیرد، خاطرنشان 
کرد: شاه بیت خدمات، گردشگری است و ما در 
این محور بی  برنامه نبوده  ایم؛ رایزنی شــده که 
دو شــهر استان در ســال 1400 به عنوان شهر 
گردشــگری مطرح شــوند چراکه کرمانشاه در 

حوزه گردشگری ظرفیت های فراوانی دارد.

فرماندار کرمانشاه:

130 درصد تسهیلات در حوزه اشتغال روستایی جذب شده است
ســپهرغرب، گروه خبر: فرماندار کرمانشاه 
از پرداخت 70 میلیــارد و 300 میلیون تومان 
تســهیلات در بخش اشتغال روستایی خبر داد 
تاکنون 130 درصد تســهیلات جذب  و گفت: 

شده است.
فضل اله رنجبر روز گذشــته در هجدهمین جلسه 
شــورای اشــتغال، جذب و حمایت از سرمایه گذاری 
شهرســتان که در فرمانداری کرمانشــاه برگزار شد، 
اظهار کرد: این میزان پرداخت تســهیلات برای 644 
نفر فرصت شغلی ایجاد کرده است و 76 میلیارد تومان 

انعقاد قرارداد داشته ایم.
وی افزود: از همه دستگاه ها به ویژه سازمان جهاد 

کشــاورزی که بالاترین ســهم را در انعقاد قرارداد و 
پرداخت داشته اند قدردانی می کنیم.

فرماندار کرمانشــاه اضافه کرد: این آمار بدان معنا 
نیست که کار تمام شده است بلکه باید برای طرح های 
بزرگ و دیگری که زمینه اشــتغال را فراهم می کنند 

آمادگی بیشتری داشته باشیم.
رنجبر یادآوری کرد: قســط سوم در حوزه اشتغال 
روستایی که آزاد شــود پرونده های ما باید آماده تر از 

گذشته به بانک ها برای دریافت تسهیلات ارائه شود.
وی بــا بیان اینکه هم اکنون حــدود 357 میلیارد 
تومان طــرح در بانک ها در این بخــش وجود دارد، 
اذعان کرد: این حجم از درخواست ها گویای این است 

که شهرستان آمادگی کارهای اشتغال زایی را دارد.
فرمانــدار کرمانشــاه ادامه داد: بــرای این میزان 
تســهیلات 801 پرونده تعریف شده که باید به خوبی 
آماده شــده و از ســوی دیگر ارتباط خوبی با بانک ها 

برقرار شود.
رنجبــر عنــوان کــرد: مراکزی که کننــده کار و 
خواهان اشتغال زایی خوب هستند باید مورد حمایت 

قرار گیرند.
وی خاطرنشــان کرد: بــرای برگزاری جلســات 
اشــتغال زایی باید از هر زمان و فرصت استفاده کرد 
و حتی اگر لازم باشــد 80 درصد جلسات با محوریت 

اشتغال و کارآفرینی برگزار شود.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری لرستان خبر داد:

اختصاص اعتبار جدید برای مرمت و تملک »فلک الافلاک«
میراث  مدیرکل  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
لرستان  گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی، 
از اختصاص اعتبار بــرای مرمت و همچنین 
تملک حریم های قلعــه »فلک الافلاک« خبر 

داد.
قلعــه باســتانی فلک الافلاک به عنــوان یکی از 
شــاخص ترین آثار تاریخی ایــران و جهان بوده که 
بنــای عظیم آجری آن مربوط به دوره ساســانی و 
همچنان اســتوار بر روی تپه ای باســتانی در مرکز 
شهر خرم آباد میزبان دوســتداران میراث فرهنگی 

این مرزوبوم است.
زیبایی و معماری شگفت انگیز این قلعه تاریخی 
و باســتانی در لرســتان موجب شــده تا از ســوی 
بسیاری از کارشناسان به عنوان یکی از شاهکارهای 

مهندسی و معماری دنیا لقب گیرد.
     اختصاص اعتبار برای مرمت شاهکار 

معماری جهان
این قلعه به لحاظ موقعیت استراتژیک خود، در 
قــرن چهارم هجری قمری به عنــوان مقر حکومت 
آل حســنویه و گنجور در زمان آل بویه درآمد و از 
قرن ششــم هجری پس از ساخته شدن شهر جدید 
خرم آباد این قلعه نیز به نام خرم آباد معروف شــد و 
احتمالاً نام فلک الافــلاک نیز در دوره قاجار به آن 

اطلاق شده است.
این بنای کم نظیر مربوط به دوره ساســانی بوده 
و به شماره 883 در فهرست آثار ملی ایران به ثبت 

رسیده است.
یک میلیارد تومان برای مرمت قلعه فلک الافلاک 
گرفتیم که به محض ابلاغ، تخصیص پیدا می کند 

و  فرهنگــی، صنایع دســتی  میــراث  مدیرکل 
گردشگری لرستان در شورای برنامه ریزی و توسعه 
لرستان در ســخنانی با اشــاره به اینکه بر اساس 
آخرین پیگیری های صورت گرفته از طریق سازمان 
مرکــزی، هنوز همــه موافقت نامه هــای مربوط به 
جدول شــماره 9 و حوزه های شناور بودجه مبادله 
نشده اســت، اظهار کرد: هنوز توزیع استانی نیز در 

این زمینه نداشته ایم.
ســید امین قاسمی، بیان کرد: با این وجود یک 

میلیــارد تومان را برای مرمــت قلعه فلک الافلاک 
گرفتیم که به محض ابلاغ، تخصیص پیدا می کند.

     اختصاص اعتبار برای تملک حریم های 
»فلک الافلاک«

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
15 میلیارد تومانی که برای تملک قلعه فلک الافلاک 
اختصاص پیدا کرده، گفت: مدت ها اســت که اعلام 
کرده انــد این اعتبار ابلاغ شــده، درحالی که با چند 
بار پیگیری در ســازمان مرکزی، اخیراً پیش نویس 

موافقت نامه آن ارسال شده است.
و  فرهنگــی، صنایع دســتی  میــراث  مدیرکل 
گردشــگری لرســتان، تصریح کرد: ابلاغ تخصیص 
اعتبار برای تملک قلعه انجام شــده، اما موفقت نامه 

آن هنوز امضا نشده است.
قاســمی بیان کرد: همچنین پیگیری اختصاص 
50 میلیارد تومــان برای تملــک حریم های قلعه 
فلک الافلاک برای سال آینده را داشته ایم که با 15 
میلیــارد تومان این اعتبار موافقت و در قالب لایحه 

بودجه به مجلس ابلاغ شد.
     تحقق وعده رئیس ســازمان میراث 

فرهنگی برای اختصاص اعتبار مرمت
پیش ازاین، علی اصغر مونســان رئیس ســازمان 
میراث فرهنگی کشور در سفر به لرستان با اشاره به 

اینکه مدتی بود می خواســتم به لرستان سفر کنم، 
اظهار کــرد: اعتقاد داریم بخش های غربی کشــور 
یکــی از مناطق خوب و بکر هســتند که می توان 

حوزه طبیعت گردی را در آن ها گسترش داد.
وی با بیان اینکه قلعه ســرافراز »فلک الافلاک« 
نماد لرســتان اســت و بــرای موضــوع مرمت آن 
تمهیداتی اندیشــیده می  شود، اذعان کرد: شهرها و 
مناطق بسیار خوبی برای طبیعت گردی در مناطق 
غربی کشور به ویژه لرستان وجود دارد که کمتر به 

آن ها پرداخته شده است. 
مونســان تصریح کرد: در این سفر ظرفیت های 
لرســتان را می بینیم و برنامه ریزی لازم را خواهیم 

کرد.
فرهنگی، صنایع دستی  میراث  رئیس ســازمان 
و گردشــگری با تأکید بر اینکــه مناطق غربی باید 
به صــورت ویژه در حوزه طبیعت گــردی نقش ایفا 
کنند، یــادآوری کرد: باید به حوزه صنایع دســتی 

آن ها نیز پرداخته شود.
وی خاطرنشان کرد: در این سفر بازدید از قلعه 
سرافراز »فلک الافلاک« را در برنامه داریم که نماد 
لرستان است، تا برای موضوع مرمت آن تمهیداتی 
اندیشیده شود و حریم قلعه به طور کامل در اختیار 

سازمان میراث فرهنگی قرار گیرد.


